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Protokoll 2023-04-10 Svenska Lapphundsklubbens 

huvudstyrelse.  
Organisationsnummer: 816-000 5545 

 

Plats: Digitalt möte via Zoom 

Deltar: Cattlin Marques, Jenny Andersson-Mård, Lotta Sjaunja, Mari Sjölund, Astrid 

Vikman, Caroline Hedström-Olmås , Åsa Äng Eriksson 

Åhörare: Johanna Stone, valberedningen 

Lämnat återbud: Maria Alvehed,  

 

§ 1. Mötets öppnande 

Ordförande Cattlin hälsande alla välkomna och öppnade mötet 

 

§ 2. Godkännande av dagordning 

Mötet gick igenom dagordningen, som godkändes. 

 

§ 3. Val av… 

 

a). …justerare 

Mötet beslutade om att välja Lotta Sjaunja till justerare 

 

b). … mötessekreterare 

Mötet beslutade om att välja Jenny Andersson-Mård som 

mötessekreterare 

 

§ 4. Föregående protokoll 

Föregående protokoll och uppdrag gicks igenom och lades till handlingarna 

 

§ 5. Ekonomirapport 

Mötet gick igenom första kvartalets ekonomirapport. Klubben har fortsatt god 

ekonomi och inga frågor uppstod under genomgången. Rapporten lades till 

handlingarna av styrelsen. 

 

§ 6. Fullmäktigemöte 

 

a). Verksamhetsberättelse 

Mötet diskuterade den verksamhetsberättelse som måste skrivas inför 

fullmäktigemötet och beslöt ge i uppdrag till Cattlin Marques och Lotta 

Sjaunja att författa denna. När berättelsen är skriven, kommer den skickas 

 C
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ut till styrelsen så alla kan läsa igenom och godkänna den.  

 

b). Budget bilaga 2 

Mötet beslöt att ge Cattlin Marques och Lotta Sjaunja i uppdrag att 

sammanställa en årsbudget för kommande år. Detta år firar 

specialklubben 60-årsjubileum. Mötet beslöt att föreslå att avsätta 

föregående års aktieutdelning till jubileumsåret i budgeten. 

 

c). Sista datum för delegatanmälan till Fullmäktigemötet 

Mötet beslöts att rasklubbarna ska anmäla delegater till fullmäktigemötet 

senast 17 april. Mari Sjölund kommer redan under kvällen att kontakta 

samtliga rasklubbar med denna information. 

 

d). Ekonomi till revisorer 

Revisorerna har fått ta del av bokföringen inför revisionen.  

 

e). Möteshandling hos delegater 

Möteshandlingarna kommer skickas ut till alla anmälda delegater och 

läggas upp på hemsidan.   

 

f). Motioner/Propositioner/annat som skall tas upp på FM 

Det har inkommit två motioner från SRLV efter deras årsmöte. 

 

1) Motion 1 – Svenska Rasklubben Lapsk Vallhund önskar ändring av 

Svenska Lapphundsklubbens stadgar för att inte samma person ska 

kunna sitta på poster i olika rasklubbars styrelse. Styrelsen i Svenska 

Rasklubben Lapsk Vallhund uppger att man vill motverka risken för jäv 

som orsak till förslaget. 

Mötet diskuterade frågan och har förståelse för tankegången hos medlemmar 

och styrelse i SRLV. Invändningar som styrelsen har är att det kan vara svårt 

att få personer som vill engagera sig i styrelser och flera av rasklubbarna har 

te x haft svårt att tillsätta styrelser. Kan man inte sitta i flera nivåer i en 

organisation kan det bli svårare att rekrytera styrelsemedlemmar. Det har även 

framkommit att SKK just nu håller på att ta fram nya typstadgar, vilket gör det 

lite kaka på kaka om vi skall gå in och ändra i våra stadgar när SKK redan 

håller på att ta fram nya typstadgar. SLK HUS ska ta kontakt med SKK och 

undersöka saken. Motionen kommer inte hinna tas upp på årets KF, då 

motionen måste upp på SLK FM innan den skickas vidare till KF och då har 

motionstiden gått ut för KF.  Så bifalls motionen på SLK FM så kommer den 

skickas vidare till KF 2025.  

 

2) Motion 2 –Svenska Kennelklubbens hunddatabas, innehåller 

specialbokstäver och tecken som ibland används inom det samiska 

språket. Då alla tre raser i Svenska Lapphundsklubben härstammar från 

Sápmi, finns det uppfödare som vill använda dessa specialbokstäver i 

kennelprefix samt i stamtavlenamn på hundar man föder upp.  
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Mötet diskuterade motionen och förstår problematiken. SLK HUS 

bifaller motionen. Mötet diskuterade och kom fram till att SLK kan 

skicka en skrivelse i ämnet till SKK, då det inte är något som egentligen 

behöver tas upp på KF.  

 

3) Medlemsavgift 2025 

Mötet diskuterade att SLK medlemsavgift sänktes med 70 kr för några år 

sedan med motivering att tidningen inte kom ut. Nu har SLK på grund av 

det ökade kostnadsläget i samhället med hög inflation fått ökade 

kostnader för tidningen som kommer ut igen med fyra nummer per år. Så 

därför beslöt mötet att föreslå en höjning av medlemsavgiften med 50 kr 

från 2024.  

4) Tidigare uppdrag av FM 2022 

Uppförandekod 

På sittande styrelses första möte i maj 2022 diskuterade och tog vi en 

styrelsepolicy/uppförandekod för styrelsen medlemmar i hur vi bemöter 

varandra och våra medlemmar.  

 

Lapphunds SM 

Arrangerandet av Lapphunds SM blev tyvärr inställt då det var för få 

medlemmar som anmälde sig. Kanske var det för kort om tid att 

arrangera en sådan tävling.  

 

Proposition som återremitterades av FM 2022 

Huvudstyrelsen har under året via verksamhetskonferens och kontakt 

med medlemmar undersökt hur områdesgrupper skulle kunna fungera. 

Tyvärr är intresset för områdesgrupper inte stort och vi har istället flera 

kontaktpersoner för på olika ställen i Sverige som arrangerar träffar, bph 

och promenader. Någon ny proposition har inte tagits fram inför FM 2023 

då huvudstyrelsen inte finner något behov till det.  

 

 

g). SM-regler 

De SM-regler som idag finns, är tagna på SLK rikstämma för flera år 

sedan. Reglerna är inaktuella. Det gör att nuvarande SM-regler endast kan 

rivas upp och förändras på ett nytt fullmäktigemöte. Eftersom ingen 

justering gjordes av reglerna vid fullmäktigemötet 2022, kommer de 

tidigare reglerna att gälla vid SM-tävlingarna i år 2023 men vissa smärre 

justeringar för att anpassa till dagens officiella regler i lydnad.  SLK HUS 

ska försöka hitta en lämplig nivå för att så många som möjligt ska vilja 

deltaga vid SM-tävlingar. Mötet beslöt att en proposition med nya regler att 

börja gälla till 2024 skall tas upp på FM 2023. Mötet gav Cattlin Marques i 

uppdrag att justera dagens regler och skriva en proposition för denna 

regeländring.  
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§ 7. Kennelfullmäktige 22-24 september 2023 

 

a). Motioner till Kennelfullmäktige 

Mötet kom fram till att inga motioner finns från SLK till årets KF.  

 

b). Delegater till Kennelfullmäktige 

SLK har två röster på KF. Mötet beslöt att låta den nya huvudstyrelsen få 

utse delegater då sista anmälan är 31 maj.   

 

c). Valberedningens förslag till Kennelfullmäktige 

Mötet gavs i uppdrag att sondera om det finns lämpliga kandidater i SLK 

eller utanför SLK som vi vill ha i SKK CS.  

 

§ 8. Dispensansökan 

En domare som önskar bli domare på våra raser har skickat en förfrågan till 

Svenska Lapphundsklubben om att få gå som domaraspirant för en domare 

som idag inte är examinator vid utställningen i Tomelilla söndag 17 

september 2023 för finsk lapphund och svensk lapphund. Mötet beslöt att 

godkänna dispensansökan. Mötet utsåg Cattlin Marques och Mari Sjölund att 

hantera dylika frågor i framtiden, då det ibland är väldigt kort om tid när 

dispensansökningar kommer in.  

 

Mötet diskuterade examinatorer för klubbens tre raser. De domare som vill 

utbilda sig på våra raser upplever att det är allt för få examinatorer idag vilket 

gör det svårt för dem att utbilda sig på våra raser. Styrelsen kommer att 

skicka ut en förfrågan till samtliga rasklubbar med frågan om vilka idag 

auktoriserade domare som man önskar ha som domarexaminatorer och 

påpeka att listan behöver innehålla fler namn än den gör idag.  

 

§ 9. SLK-Utställningar 2023 

 

a). Skara 29 April 

Det har kommit in precis 80 anmälningar till utställningen. 

 

b). Vännäs 1 juni 

Utställningen arrangeras inne på SKK utställningens område. SLK har 

köpt servicen med färdig ring och även lunch till domare och ringsekr.  

 

§ 10. Lapphunds-SM 

 

a). Plats 

SLK har bokat Vännäs BK för tävlingar i Lapphunds-SM 

 

b). Anmälningsavgift 

Mötet diskuterade lämplig anmälningsavgift för Lapphunds-SM och 

enades om summan 50 kronor per klass. Anmälningar kommer att göras 

 C
M

, L
SS

, J
AM

 —
 P

ow
er

ed
 b

y 
Te

llu
sT

al
k





via mail och swish.  

 

c). Regler 

Då ingen justering utförts av de regler som funnits sedan tidigare för 

Lapphunds-SM, kommer det fortsatt gälla även i år 2023. 

 

§ 11. Jubileumsåret 2023 

 

a). Specialpriser 

Styrelsen har sedan tidigare diskuterat specialpriser att dela ut på SLK 

olika tävlingar under 2023. Mari Sjölund presenterade för mötet ett förslag 

på produkter som kommer tryckas upp med SLK jubileumslogga. Mötet 

beslöt enligt förslaget. Cattlin Marques har tagit fram en logga för 

jubileumsåret som samtliga i styrelsen är nöjda med och som godkänts 

som profiltryck för dessa specialpriser och deltagarpriser. 

 

b). Middag Sundsvall 

Mari Sjölund undersöker hur jubileumsmiddagen i Sundsvall ska 

arrangeras. Förslaget i dagsläget är restaurangen på Norra Berget som 

Mari inväntar svar från, alternativt någon typ av catering. Mari fick i 

uppdrag att rapportera detta inför nästa möte.  

 

§ 12. Rasklubbar 

 

a). Svenska Rasklubben Finsk Lapphund 

Rasklubben har en felaktig länk på sin hemsida där man ska anmäla sig 

som medlem. Det ligger en länk till SKK medlemsguide. Denna ska bort. 

Detta kommer att meddelas till SRFL. 

 

b). Svenska Rasklubben Svensk Lapphund 

SRSL styrelse har ny ordförande; Monika Jakobsson samt ett antal nya 

styrelsemedlemmar. 

 

c). Svenska Rasklubben Lapsk Vallhund 

Rasklubben har haft flertalet frågor till SLK HUS. Mötet beslöt att det är 

viktigt att få igång en bra kommunikation och skall därför bjuda in till ett 

zoom möte.  Mari Sjölund fick i uppdrag att bjuda in SRLV till detta möte.  

 

§ 13. Lapphunden 

Manusstopp för nästa nummer som kommer i juni, är 15:e maj. Styrelsen ska 

kontrollera om det behövs tas med något speciellt i tidningen. I 

nästkommande nummer kommer en presentation att göras av de personer 

som väljs in i SLK nya huvudstyrelse. Som vanligt kommer det vara med 

Ordförande har ordet samt att material från Skara utställningen kommer att 

samlas in för att kunna publiceras. 
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§ 14. Övriga frågor 

 

a). Möte med SKK AK gällande Svensk Lapphund 

Svenska Lapphundsklubben har haft möte med SKK AK om Svensk 

Lapphund. Deltog för SLK gjorde Cattlin Marques, Åsa Äng Eriksson och 

Lotta Sjaunja. Deltog för SRSL gjorde Catharina Brandsten och Monika 

Jakobsson. SKK AK ville få information om vilket avelsarbete som 

bedrivits; vad som har gjorts, hur man har gått till väga och vilka planer 

som finns för rasen och det fortsatta avelsbetet för att bevara rasen. 

Ordförande i SKK AK är nöjd med de åtgärder som har gjorts och tycker 

att man har förankrat det bra med rasklubbens medlemmar genom att 

fortlöpande dela information. Ordföranden är även nöjd över det nya RAS 

som producerats för svensk lapphund. SKK AK kommer att skriva ett 

protokoll om detta möte som SLK har beslutat kommer publiceras på vår 

hemsida.  

 

b). Information från SKK 

Mötet diskuterade att SKK olika instanser upprepade gånger under åren 

och nu även ganska nyligen har delats texter, protokoll om SLK och rasen 

svensk lapphund utan att SLK har informerats om vad det gäller. SLK har 

varit i kontakt med SKK om detta och tog även upp det på det möte som 

SLK hade med SKK AK. Det blir väldigt olyckligt när medlemmar tror att 

SLK eller rasklubben undanhåller information när vi glöms bort att tas med 

i och få ta del av, de diskussioner SKK har om svensk lapphund. 

Förhoppningsvis blir det bättre nu när vi har haft vårt möte med SKK AK.  

 

c). Delning av material på facebook 

Mötet diskuterade den ”smutskastningskampanj” som bedrivs både mot 

SLK-,SRSL- styrelser och rasen svensk lapphund och dess uppfödare.  

Att medlemmar behöver fundera vad de delar och att mycket av det som 

delas bryter mot SKK grundregler då det motarbetar SLK, SRSL och i 

slutändan också SKK.  

” 1:2 att handla och uppträda på sådant sätt att det inte skadar eller 

motverkar SKK eller dess medlemsorganisationer och inte uttala sig 

nedsättande i tal eller skrift om en funktionär med uppdrag inom SKK.” 

Mötet beslöt att ta kontakt med SKK angående några medlemmar som 

varit synnerligen aktiva att dela ärekränkande material.  

 

§ 15. Nästa möte 

Mötet diskuterade möjliga mötesdagar men kom fram till att det är kort tid 

innan FM så nästa möte blir efter FM.  

 

§ 16. Mötets avslutande 

Ordförande Cattlin tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 
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Protokoll 2023-04-10 Svenska Lapphundsklubbens 


huvudstyrelse.  
Organisationsnummer: 816-000 5545 


 


Plats: Digitalt möte via Zoom 


Deltar: Cattlin Marques, Jenny Andersson-Mård, Lotta Sjaunja, Mari Sjölund, Astrid 


Vikman, Caroline Hedström-Olmås , Åsa Äng Eriksson 


Åhörare: Johanna Stone, valberedningen 


Lämnat återbud: Maria Alvehed,  


 


§ 1. Mötets öppnande 


Ordförande Cattlin hälsande alla välkomna och öppnade mötet 


 


§ 2. Godkännande av dagordning 


Mötet gick igenom dagordningen, som godkändes. 


 


§ 3. Val av… 


 


a). …justerare 


Mötet beslutade om att välja Lotta Sjaunja till justerare 


 


b). … mötessekreterare 


Mötet beslutade om att välja Jenny Andersson-Mård som 


mötessekreterare 


 


§ 4. Föregående protokoll 


Föregående protokoll och uppdrag gicks igenom och lades till handlingarna 


 


§ 5. Ekonomirapport 


Mötet gick igenom första kvartalets ekonomirapport. Klubben har fortsatt god 


ekonomi och inga frågor uppstod under genomgången. Rapporten lades till 


handlingarna av styrelsen. 


 


§ 6. Fullmäktigemöte 


 


a). Verksamhetsberättelse 


Mötet diskuterade den verksamhetsberättelse som måste skrivas inför 


fullmäktigemötet och beslöt ge i uppdrag till Cattlin Marques och Lotta 


Sjaunja att författa denna. När berättelsen är skriven, kommer den skickas 







ut till styrelsen så alla kan läsa igenom och godkänna den.  


 


b). Budget bilaga 2 


Mötet beslöt att ge Cattlin Marques och Lotta Sjaunja i uppdrag att 


sammanställa en årsbudget för kommande år. Detta år firar 


specialklubben 60-årsjubileum. Mötet beslöt att föreslå att avsätta 


föregående års aktieutdelning till jubileumsåret i budgeten. 


 


c). Sista datum för delegatanmälan till Fullmäktigemötet 


Mötet beslöts att rasklubbarna ska anmäla delegater till fullmäktigemötet 


senast 17 april. Mari Sjölund kommer redan under kvällen att kontakta 


samtliga rasklubbar med denna information. 


 


d). Ekonomi till revisorer 


Revisorerna har fått ta del av bokföringen inför revisionen.  


 


e). Möteshandling hos delegater 


Möteshandlingarna kommer skickas ut till alla anmälda delegater och 


läggas upp på hemsidan.   


 


f). Motioner/Propositioner/annat som skall tas upp på FM 


Det har inkommit två motioner från SRLV efter deras årsmöte. 


 


1) Motion 1 – Svenska Rasklubben Lapsk Vallhund önskar ändring av 


Svenska Lapphundsklubbens stadgar för att inte samma person ska 


kunna sitta på poster i olika rasklubbars styrelse. Styrelsen i Svenska 


Rasklubben Lapsk Vallhund uppger att man vill motverka risken för jäv 


som orsak till förslaget. 


Mötet diskuterade frågan och har förståelse för tankegången hos medlemmar 


och styrelse i SRLV. Invändningar som styrelsen har är att det kan vara svårt 


att få personer som vill engagera sig i styrelser och flera av rasklubbarna har 


te x haft svårt att tillsätta styrelser. Kan man inte sitta i flera nivåer i en 


organisation kan det bli svårare att rekrytera styrelsemedlemmar. Det har även 


framkommit att SKK just nu håller på att ta fram nya typstadgar, vilket gör det 


lite kaka på kaka om vi skall gå in och ändra i våra stadgar när SKK redan 


håller på att ta fram nya typstadgar. SLK HUS ska ta kontakt med SKK och 


undersöka saken. Motionen kommer inte hinna tas upp på årets KF, då 


motionen måste upp på SLK FM innan den skickas vidare till KF och då har 


motionstiden gått ut för KF.  Så bifalls motionen på SLK FM så kommer den 


skickas vidare till KF 2025.  


 


2) Motion 2 –Svenska Kennelklubbens hunddatabas, innehåller 


specialbokstäver och tecken som ibland används inom det samiska 


språket. Då alla tre raser i Svenska Lapphundsklubben härstammar från 


Sápmi, finns det uppfödare som vill använda dessa specialbokstäver i 


kennelprefix samt i stamtavlenamn på hundar man föder upp.  







Mötet diskuterade motionen och förstår problematiken. SLK HUS 


bifaller motionen. Mötet diskuterade och kom fram till att SLK kan 


skicka en skrivelse i ämnet till SKK, då det inte är något som egentligen 


behöver tas upp på KF.  


 


3) Medlemsavgift 2025 


Mötet diskuterade att SLK medlemsavgift sänktes med 70 kr för några år 


sedan med motivering att tidningen inte kom ut. Nu har SLK på grund av 


det ökade kostnadsläget i samhället med hög inflation fått ökade 


kostnader för tidningen som kommer ut igen med fyra nummer per år. Så 


därför beslöt mötet att föreslå en höjning av medlemsavgiften med 50 kr 


från 2024.  


4) Tidigare uppdrag av FM 2022 


Uppförandekod 


På sittande styrelses första möte i maj 2022 diskuterade och tog vi en 


styrelsepolicy/uppförandekod för styrelsen medlemmar i hur vi bemöter 


varandra och våra medlemmar.  


 


Lapphunds SM 


Arrangerandet av Lapphunds SM blev tyvärr inställt då det var för få 


medlemmar som anmälde sig. Kanske var det för kort om tid att 


arrangera en sådan tävling.  


 


Proposition som återremitterades av FM 2022 


Huvudstyrelsen har under året via verksamhetskonferens och kontakt 


med medlemmar undersökt hur områdesgrupper skulle kunna fungera. 


Tyvärr är intresset för områdesgrupper inte stort och vi har istället flera 


kontaktpersoner för på olika ställen i Sverige som arrangerar träffar, bph 


och promenader. Någon ny proposition har inte tagits fram inför FM 2023 


då huvudstyrelsen inte finner något behov till det.  


 


 


g). SM-regler 


De SM-regler som idag finns, är tagna på SLK rikstämma för flera år 


sedan. Reglerna är inaktuella. Det gör att nuvarande SM-regler endast kan 


rivas upp och förändras på ett nytt fullmäktigemöte. Eftersom ingen 


justering gjordes av reglerna vid fullmäktigemötet 2022, kommer de 


tidigare reglerna att gälla vid SM-tävlingarna i år 2023 men vissa smärre 


justeringar för att anpassa till dagens officiella regler i lydnad.  SLK HUS 


ska försöka hitta en lämplig nivå för att så många som möjligt ska vilja 


deltaga vid SM-tävlingar. Mötet beslöt att en proposition med nya regler att 


börja gälla till 2024 skall tas upp på FM 2023. Mötet gav Cattlin Marques i 


uppdrag att justera dagens regler och skriva en proposition för denna 


regeländring.  


 







§ 7. Kennelfullmäktige 22-24 september 2023 


 


a). Motioner till Kennelfullmäktige 


Mötet kom fram till att inga motioner finns från SLK till årets KF.  


 


b). Delegater till Kennelfullmäktige 


SLK har två röster på KF. Mötet beslöt att låta den nya huvudstyrelsen få 


utse delegater då sista anmälan är 31 maj.   


 


c). Valberedningens förslag till Kennelfullmäktige 


Mötet gavs i uppdrag att sondera om det finns lämpliga kandidater i SLK 


eller utanför SLK som vi vill ha i SKK CS.  


 


§ 8. Dispensansökan 


En domare som önskar bli domare på våra raser har skickat en förfrågan till 


Svenska Lapphundsklubben om att få gå som domaraspirant för en domare 


som idag inte är examinator vid utställningen i Tomelilla söndag 17 


september 2023 för finsk lapphund och svensk lapphund. Mötet beslöt att 


godkänna dispensansökan. Mötet utsåg Cattlin Marques och Mari Sjölund att 


hantera dylika frågor i framtiden, då det ibland är väldigt kort om tid när 


dispensansökningar kommer in.  


 


Mötet diskuterade examinatorer för klubbens tre raser. De domare som vill 


utbilda sig på våra raser upplever att det är allt för få examinatorer idag vilket 


gör det svårt för dem att utbilda sig på våra raser. Styrelsen kommer att 


skicka ut en förfrågan till samtliga rasklubbar med frågan om vilka idag 


auktoriserade domare som man önskar ha som domarexaminatorer och 


påpeka att listan behöver innehålla fler namn än den gör idag.  


 


§ 9. SLK-Utställningar 2023 


 


a). Skara 29 April 


Det har kommit in precis 80 anmälningar till utställningen. 


 


b). Vännäs 1 juni 


Utställningen arrangeras inne på SKK utställningens område. SLK har 


köpt servicen med färdig ring och även lunch till domare och ringsekr.  


 


§ 10. Lapphunds-SM 


 


a). Plats 


SLK har bokat Vännäs BK för tävlingar i Lapphunds-SM 


 


b). Anmälningsavgift 


Mötet diskuterade lämplig anmälningsavgift för Lapphunds-SM och 


enades om summan 50 kronor per klass. Anmälningar kommer att göras 







via mail och swish.  


 


c). Regler 


Då ingen justering utförts av de regler som funnits sedan tidigare för 


Lapphunds-SM, kommer det fortsatt gälla även i år 2023. 


 


§ 11. Jubileumsåret 2023 


 


a). Specialpriser 


Styrelsen har sedan tidigare diskuterat specialpriser att dela ut på SLK 


olika tävlingar under 2023. Mari Sjölund presenterade för mötet ett förslag 


på produkter som kommer tryckas upp med SLK jubileumslogga. Mötet 


beslöt enligt förslaget. Cattlin Marques har tagit fram en logga för 


jubileumsåret som samtliga i styrelsen är nöjda med och som godkänts 


som profiltryck för dessa specialpriser och deltagarpriser. 


 


b). Middag Sundsvall 


Mari Sjölund undersöker hur jubileumsmiddagen i Sundsvall ska 


arrangeras. Förslaget i dagsläget är restaurangen på Norra Berget som 


Mari inväntar svar från, alternativt någon typ av catering. Mari fick i 


uppdrag att rapportera detta inför nästa möte.  


 


§ 12. Rasklubbar 


 


a). Svenska Rasklubben Finsk Lapphund 


Rasklubben har en felaktig länk på sin hemsida där man ska anmäla sig 


som medlem. Det ligger en länk till SKK medlemsguide. Denna ska bort. 


Detta kommer att meddelas till SRFL. 


 


b). Svenska Rasklubben Svensk Lapphund 


SRSL styrelse har ny ordförande; Monika Jakobsson samt ett antal nya 


styrelsemedlemmar. 


 


c). Svenska Rasklubben Lapsk Vallhund 


Rasklubben har haft flertalet frågor till SLK HUS. Mötet beslöt att det är 


viktigt att få igång en bra kommunikation och skall därför bjuda in till ett 


zoom möte.  Mari Sjölund fick i uppdrag att bjuda in SRLV till detta möte.  


 


§ 13. Lapphunden 


Manusstopp för nästa nummer som kommer i juni, är 15:e maj. Styrelsen ska 


kontrollera om det behövs tas med något speciellt i tidningen. I 


nästkommande nummer kommer en presentation att göras av de personer 


som väljs in i SLK nya huvudstyrelse. Som vanligt kommer det vara med 


Ordförande har ordet samt att material från Skara utställningen kommer att 


samlas in för att kunna publiceras. 


 







§ 14. Övriga frågor 


 


a). Möte med SKK AK gällande Svensk Lapphund 


Svenska Lapphundsklubben har haft möte med SKK AK om Svensk 


Lapphund. Deltog för SLK gjorde Cattlin Marques, Åsa Äng Eriksson och 


Lotta Sjaunja. Deltog för SRSL gjorde Catharina Brandsten och Monika 


Jakobsson. SKK AK ville få information om vilket avelsarbete som 


bedrivits; vad som har gjorts, hur man har gått till väga och vilka planer 


som finns för rasen och det fortsatta avelsbetet för att bevara rasen. 


Ordförande i SKK AK är nöjd med de åtgärder som har gjorts och tycker 


att man har förankrat det bra med rasklubbens medlemmar genom att 


fortlöpande dela information. Ordföranden är även nöjd över det nya RAS 


som producerats för svensk lapphund. SKK AK kommer att skriva ett 


protokoll om detta möte som SLK har beslutat kommer publiceras på vår 


hemsida.  


 


b). Information från SKK 


Mötet diskuterade att SKK olika instanser upprepade gånger under åren 


och nu även ganska nyligen har delats texter, protokoll om SLK och rasen 


svensk lapphund utan att SLK har informerats om vad det gäller. SLK har 


varit i kontakt med SKK om detta och tog även upp det på det möte som 


SLK hade med SKK AK. Det blir väldigt olyckligt när medlemmar tror att 


SLK eller rasklubben undanhåller information när vi glöms bort att tas med 


i och få ta del av, de diskussioner SKK har om svensk lapphund. 


Förhoppningsvis blir det bättre nu när vi har haft vårt möte med SKK AK.  


 


c). Delning av material på facebook 


Mötet diskuterade den ”smutskastningskampanj” som bedrivs både mot 


SLK-,SRSL- styrelser och rasen svensk lapphund och dess uppfödare.  


Att medlemmar behöver fundera vad de delar och att mycket av det som 


delas bryter mot SKK grundregler då det motarbetar SLK, SRSL och i 


slutändan också SKK.  


” 1:2 att handla och uppträda på sådant sätt att det inte skadar eller 


motverkar SKK eller dess medlemsorganisationer och inte uttala sig 


nedsättande i tal eller skrift om en funktionär med uppdrag inom SKK.” 


Mötet beslöt att ta kontakt med SKK angående några medlemmar som 


varit synnerligen aktiva att dela ärekränkande material.  


 


§ 15. Nästa möte 


Mötet diskuterade möjliga mötesdagar men kom fram till att det är kort tid 


innan FM så nästa möte blir efter FM.  


 


§ 16. Mötets avslutande 


Ordförande Cattlin tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 
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